
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБЩЕСТВЕН РЕД И СИГУРНОСТ 

П Р О Т О К О Л № 3 3  

от заседанието на Постоянната  комисия по обществен ред и сигурност, проведено 

на 04.04.2022 г. 

Днес,  04.04.2022 г. в зала 1 се проведе редовно заседание на Постоянната 

комисия по обществен ред и сигурност. 

 

Заседанието беше открито от Борислав Иванов – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8  

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът е 

приложен към протокола.  

 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието.  

 

По предложения дневен ред не бяха направени други предложения за изменения и 

допълнения. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Борислав Иванов –за 

Карлос Контрера - за 

Веселин Милев – за 

Борис Петров - за 

Ваня Тагарева – за 

Миглена Атанасова – за 

Иван Мечков – за 

Иван Пешев - за 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА22-ВК66-1301/2/31.03.2022 г.  относно даване 

на съгласие за включване на Столична община като партньор в проектно 

предложение „Базирана платформа за управление на бедствия за интегрирано 

намаляване и подобрение на риска с адаптация към екстремни климатични 

явления“ (TALOS) по Програма „Хоризонт Европа“ на Европейския съюз 

Кр. Димитров, директор на дирекция „Аварийна помощ и превенция“, представи 

доклада – Това е нашият трети европейски проект, по който работи дирекцията. 

Изключително важно е такова звено и дирекция към Столична община да бъде 

подготвено, най-вече с иновативни решения за намаляване риска при бедствия, аварии 

и кризи, какъвто е този проект. Важните неща – този проект има за цел иновативни 

решения и прогнозиране на екстремни събития, свързани с времето, на европейско 

ниво. Т.е това е платформа, която дава решения за намаляване на риска при бедствия, 

аварии и кризи. С тези системи може да се прави анализ, може да се предоставя 

картографиране на рискови участъци на останалите служби, както и в момента работим 

с МОСВ по системата за ранно предупреждение при наводнения, така и с пожарните 

коли, това са част от нашите иновативни решения. Ние създадохме център за превенция 

в „Свобода“, но поради бежанската криза от Украйна този център беше запълнен с 

деца, които са глухонеми. Така че не можем да го използваме целесъобразно в момента. 

Извън този проект имаме проект, по който са ни отпуснати около 40 000 евро също за 

закупуване на системи. Тук се касае за разработване на благоустройствени стратегии за 

управление при кризи, подходи за управление на риска. Имах удоволствието на 31.03. 

да присъствам на нашия полигон с президента на Р България, който също даде 

достатъчно идеи и този един проект е нещото, което волята на президента също е 

свързана с това, а именно – сензори, дронове, с които да мерим. ИМам идеята за 

разработване на дрон, който да мери въздуха и да обикаля над София. Голям проблем 

за нас е бързо да облетим нашата Столична община, имнно сега има паднали дървета 

по реките, това е много важно. Картографирането с дрон също става много добро. Да 

използваме тези решения, които използват и другите столици. Ние сме готови и мислим 

да сме на най-добро европейско ниво. Веднага сме дали проектно предложение, на 

езерото в Панчарево да разиграем ситуация с наводнение, ние да сме домакин на този 

европейски проект, да поканим експерти от всички столици по проекта, да разиграем 

сценарий на наводняване на част заливната зона на р. Искър, да покажем действията 

при наводнение, и да видим европейския опит. Участие за обучени на екипите мина 

през вашата комисия, ние участваме в баланс, имаме подготовка, техника, през ноември 

ще покажем нашите знания в Черна гора на 14 страни в Европа. С гордост мога да кажа, 

че не отстъпваме по нищо, с изключение на Гърция, които са много добри в тази част. 

В този проект участват Националния изследователски институт на Италия, софтуерна 

компания от Румъния, БАН, Център за изследвания и технологии – Гърция, Европейски 

форум за комуникации на обществената безопасност – Белгия, Университет „Гоце 

Делчев“ - Щип, Северна Македония, Мобилна служба за реанимация и спасение – 

Румъния. Важно е да се каже, че е 100% безвъзмездна финансова помощ. СО няма 

ангажимент. Проектът е в размер на 3 млн евро, индикативният бюджет за СО е 174 375 



евро, планираният период на изпълнение е в продължение на 36 месеца. Има още един 

проект със същите хора за 5 млн евро. 

Б. Иванов – В индикативния бюджет към доклада седи 3,425 млн, а отдолу – искано 

финансиране – 3 млн евро. Това означава ли, че ще има разлика в покриването на тези 

средства, и ако се получи разлика, трябва да излиза сметката на СО? Това може би е 

общият бюджет. 

 

Кр. Димитров – Мисля, че е до 3 млн. След като бъде одобрен проектът, ще видим 

сумата, в момента се разработва същият, със същите партньори, за 5 млн. Сега ще бъде 

одобрен този порект за тези 3 млн. След инхормацията ще докладвам на комисията за 

точната сума. 

 

Б. Иванов – Приветствам всяка една такава инициатива, която ще допринесе за по-

бързата и адекватна реакция на всяко едно от звената, касаещи обществения ред и 

сигурността, и в частност дирекцията на г-н Димитров. Предлагам да гласуваме 

доклада. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

Борислав Иванов –за 

Карлос Контрера - за 

Веселин Милев – за 

Борис Петров - за 

Ваня Тагарева – за 

Миглена Атанасова – за 

Иван Мечков – въздържал се 

Иван Пешев - против 

 

По т. 2 от дневния ред: Разни 

Б. Иванов – на следващото заседание ще разгледаме доклада на р-н „Оборище“, тъй 

като държавата в момента е абдикирала и не дава никакво предложение за решаване на 

този проблем. Държавата не направи стъпки за преместване на ЦВО. 

Поради изчерпване на дневния ред Борислав Иванов закри заседанието в 12.15 часа. 



Протоколът е изготвен на 14.04.2022 г. 

 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по обществен ред и 

сигурност Борислав Иванов 

Заместник - председател на 

постоянната комисия по 

обществен ред и сигурност Веселин Милев 

Заместник - председател на 

постоянната комисия по 

обществен ред и сигурност  Карлос Контрера 
 


